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Abstract (en)
[origin: US4455544A] The invention relates to a magnetic circuit for inductance devices, to an induction device incorporating such circuit, as well
as a process for producing the above-mentioned circuit. The novel magnetic circuit is constituted by a parallelepipedic bar of magnetic material
comprising at least two substantially superimposed grooves. This circuit is substantially H-shaped in a plane perpendicular to said grooves. The
lower branches of the H, delimiting the lower groove or grooves, are provided with electrical connection means. Consequently, the induction devices
thus obtained may be easily and efficiently fixed onto printed circuits, or directly fixed onto hybrid circuit supports. The induction devices thus
produced are particularly adapted to be miniaturized.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un circuit magnétique pour inductance ainsi que des inductances utilisant un tel circuit magnétique. Elle concerne
également un procédé de réalisation dudit circuit magnétique. Selon l'invention, le circuit magnétique est constitué par un parallélépipède
comportant au moins deux gorges (6, 7) disposées sensiblement l'une au-dessus de l'autre dans lesquelles est disposé un bobinage (24), ledit
circuit magnétique ayant sensiblement la forme d'un H dans un plan perpendiculaire aux gorges. Les branches inférieures (3, 15) dudit circuit
magnétique sont munies de moyens de connexions électriques (19, 20). Ceci permet de fixer solidement et sans difficulté les inductances ainsi
réalisées soit sur des circuits imprimés, soit directement sur des supports de circuits hybrides. Application : inductance miniature.
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